
MUST 
(muset) 

 

 

Must používáme, když je něco nezbytně nutné udělat. 

 

Ve 3. osobě jednotného čísla (po he, she, it) se k němu nepřidává koncovka –s,  

tzn. pro všechny osoby má jeden tvar. 

 

1. affirmative (kladná věta oznamovací) 

 

I   must swim musím plavat  we  must swim musíme plavat 

you  must swim musíš plavat          you  must swim musíte plavat 

he   must swim musí plavat  they  must swim musí plavat 

she  must swim musí plavat           

it   must swim musí plavat      

 

 

 

 

 

 


